

ADVEK!

Lagsmøte hos maiken 26/2-70.

Etter det forberedende møtet torsdag 12/2 i hopplokalet hvor følgende var møtt fram;: Asbjørn Møgstad (R.L.)
Otto Grimstad, Harald Barstad
ble det torsdag 26/2 det første "ordentlige" møtet satt!

Det møtte frem 5 stykker, som er fulltallig, for laget består ikke av flere. De fem er:

Asbjørn Møgstad R.L.

Roy Ytubo

P.M. Michalsen G.L.

Otto Grimstad

Harald Barstad T.F.

I begynnelsen av dette første møtet ble det fremkastet en del forslag om hvordan vi skulle drive det, nei i den første tiden.

1. Forslag fra Otto at vi reiser på week-end tur til Kilsli i mai.
Vedtatt.

2. Forslag fra Roy at vi skal betale 2 kr. hver på hvert møte.

Maiken foreslo at maks. gunst oppad skulle settes til 50 kr pr. år.

Forslaget ble vedtatt, og det er i kraft fra neste lagsmøte.

3. Forslag om at vi skulle anskaffe oss egen duk og bruke levende lys på møtene.

Vedtatt.

4. Diskusjon om lagets stilling i Gruppen. Maiken mente at vi skulle ha felles protokoll for laget og grupprådet, da det ble påpekt at det kommer til å bli laget som legger opp og sørger for programmet i dropen.

Konklusjon: Viktige møter på gruppeplan i uansett ledd i Gruppen bør protokollføres i lagsprotokollent (gruppeprotokollen)

Så litt kaffe og kake.

5. Forslag om omslag på protokoll vedtatt.

6. Maiken stilte spørsmålet om hvilke krav vi skulle stille i laget, og dermed også til oss selv, da det er vi som blir gunststammen. Det ble enighet om

at det skulle stas opp igjen seinn,
og at en foreløpig skulle gå etter bak

7. Forslag om å utlyse en gruppekonkurranse
om gruppemerke.

Vedtatt.

8. Forslag om hovedpost til neste lagsmøte
Diskutere gruppemerke!

Vedtatt.

9. Enighet om at hver enkel medlem
av laget kjøper sitt sjal, kante og
rest forbundsmerke.

10. Som møte dag ble det vedtatt
annenkvinn torsdag kl. 19.30

11. Forslag om at kopskolen bli
innvitert til neste lagsmøte.

Vedtatt.

12. Det ble enighet om at vi skal
et møte på speiderhytta eller påske.

13. Det ble en liten diskusjon om
draktreglement. Bunk av hatt kontra B
Og hvor slags bukser vi skal bruke.
Der ble det enighet at vi skulle bruke
ei grå "lang" bukse som paradebukse.
På turer fikk antakelig, men vi skal

bruke speidarskjorte på veien til og fra
og på møte!

14. Roy valgt som lagets kasserer.

15. Vedtatt å kjøpe "Veien fram" til
Gruppebiblioteket.

Avslutning med litt allsang
og Spickerbønn.

Aksjone Møysted Roy Yankso Harald B. sek.